
 
Betreft: Huurders verdienen beter.  
 
Geen achterstallig onderhoud meer in Amsterdam  
  
Geachte heer De Vries,  
  
Laat ik maar met de deur in huis vallen. Als SP’er voer ik graag actie als er iets mis is. Maar 
waarom moeten Amsterdamse SP-leden en huurders jaar in jaar uit, straat voor straat, blok 
voor blok onderhoud aan sociale huurwoningen afdwingen? Huurders hebben daar gewoon 
recht op.  
 
Recent deed ik met andere SP’ers weer een aantal buurtonderzoeken, dit keer in Amsterdam 
Zuidoost. Aanleiding? Klachten over achterstallig onderhoud: tocht, vocht, schimmel, kieren en 
gaten in gevels, scheuren in de muren. Deze plaag houdt al jaren aan. Maar tocht, vocht en 
scheuren zijn geen natuurverschijnsel. Ze zijn een gevolg van nalatigheid van 
woningcorporaties. Mensen zijn er ziek van. Soms zelfs letterlijk. Dat geldt ook voor hun 
kinderen. Het roer moet om. 
 
Al jaren inventariseert de SP de klachten, gaan we samen met huurders naar corporaties en 
eisen we actie. Vaak met succes. Woningcorporaties zijn gevoelig voor negatieve aandacht. 
Toch wringt er iets. Waarom moeten wij samen met huurders actie voeren voor iets waar ze 
gewoon recht op hebben, iets waar ze elke maand voor betalen? 
 
Volgens ons is de tijd gekomen dat de corporaties gaan doen waarvoor ze zijn opgericht. Wij 
vragen u om achterstallig onderhoud definitief uit de stad te bannen. Dat kan. U kunt 
bijvoorbeeld beginnen met het verbeteren of vervangen van verouderde ventilatoren. 
Schimmelvorming en vocht in badkamers en keukens kunnen zo alvast worden 
teruggedrongen. Dat is een grote stap vooruit  
 
We vertrouwen dat u de handschoen opneemt, wij maken onze eigen acties graag overbodig. 
Tot die tijd blijven we nog even actief. Ziet u dat maar als een aanmoediging. Hopelijk kunnen 
we snel zaken doen. De Amsterdamse huurders betalen ervoor en verdienen het.  
 
Met strijdbare groet, 
 
Erik Flentge 
SP Raadslid Amsterdam  
 


